
Zapisnik seje upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo  

Datum: 14. 11. 2022 

 

Prisotne predstavnice šole: Tadeja Češka Klančar, Veronika Tumpej, Katarina 

Bergant  

Odsotna: Ana Valič 

Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 

Prisotna predstavnica staršev: Božena Kovalevska Cerar 

Odsotni: Petra Levec, Urška Vrankar Dežman 

Dnevni red: 
1.       Predaja vodenja in gradiv novemu upravnemu odboru 
2.       Volitve predsednika in namestnika predsednika upravnega odbora  

                 šolskega sklada 
3.       Priprava letnega delovnega načrta 
4.       Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
5.       Razno 

 

Ad 1 

Zaradi odsotnosti predsednice UO šolskega sklada je z vodenjem seje pričela 

namestnica Tadeja Češka Klančar, ki je v uvodu pozdravila prisotne in jih 

povabila k predstavitvi, saj se je nekaj članov UO šolskega sklada zamenjalo.  

Ad 2 

Predstavitvi dnevnega reda je sledila predstavitev kandidatke za novo 

predsednico UO šolskega sklada. Predlagana je bila Veronika Tumpej, ki je 

kandidaturo sprejela. Glasovanje o novi predsednici je potekalo javno. Prisotne 

so jo soglasno potrdile. 

SKLEP: Nova predsednica UO šolskega sklada je Veronika Tumpej, delo njene 

namestnice pa še naprej opravlja Tadeja Češka Klančar. 

Ad 3 

Vodenje seje je prevzela novoizvoljena predsednica UO šolskega sklada. 

Predstavila je predviden načrt dela UO šolskega sklada, ki so ga prisotne na 

nekaterih mestih dopolnile oz. prilagodile trenutnim razmeram. 



Ad 4 

Pred pregledom prispelih prošenj je Tadeja Češka Klančar novim članicam 

pojasnila, kako poteka postopek za pridobivanje sredstev šolskega sklada. 

Omenila je tudi, da so vsi prosilci za sredstva dobrodošli na sejah UO šolskega 

sklada, saj lahko osebno pojasnijo dileme, ki jih ima odbor pri presojanju 

njihovih prošenj. 

Sledila je obravnava prošnje šolske knjižničarke Danice Dolar za financiranje 

učbenikov Moja prva kemija »za na klop«. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

Sledila je obravnava prošnje šolske svetovalne službe, ki na šoli organizira 

dogodek z naslovom Noč za punce, za financiranje prehrane za udeleženke in 

mentorice tega dogodka. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

Ad 5 

Veronika Tumpej je omenila zbiralno akcijo starega papirja, ki je v oktobru 

potekala pred šolo na Brdu, in pojasnila, da je bil izkupiček zaradi zelo nizke 

odkupne cene papirja majhen. 

SKLEP: Prisotne so se strinjale, da cena papirja niha, zato naj bodo takšne 

zbiralne akcije tudi v prihodnje. 

Veronika Tumpej je prisotnim predstavila novo možnost, da posameznik del 

svoje dohodnine nameni Šolskemu skladu OŠ Janka Kersnika Brdo. O tem bodo 

prek portala LoPolis obveščeni vsi starši in skrbniki otrok, ki obiskujejo OŠ Janka 

Kersnika Brdo ter njeni podružnici.  

Božena Kovalevska Cerar je predlagala, da se o tem posebej obvesti še 

predstavnike staršev  posameznih oddelkov in se jih prosi, naj starše 

posameznega oddelka spodbudijo k razmisleku o novi možnosti prispevka za 

šolski sklad. 

 

Zapisala      Predsednica UO šolskega sklada 

Katarina Bergant     Veronika Tumpej 

 


